
Referat af 
Ordinær 

Generalforsamling 
Tirsdag 8. marts 2016 kl. 20:00 

Hos formanden kagsåbrinken 21. 
 

Til stede var: 
KB7 (Gunnar), KB9 (Kenn), KB13 (Heidi), KB21 (Flemming), KB23 (Brian), KV117 (Henning), 
KV123 (Kjeld) og KV127 (Jesper) 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne:  
 

1. Valg af dirigent 
Som dirigent valgtes Henning (KV117), der konstaterede at dagsorden var udsendt i tide 
og i overensstemmelse med vedtægterne. 

2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning for det senest forløbne år. 
Der blev konstateret at det lave kommunale engagement stemmer med den lave pris. 
Årsberetningen blev godkendt. 

3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af 
revisor 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent 
Baseret på det forelagte budget for 2016 blev kontingentet enstemmigt vedtaget på 
5600 kr/år. Grundet bankens høje pris på girokort opfordres til betaling via netbank: 
Kodelinje:+01 < + 3187438< 

5. Indkomne forslag 
To forslag var modtaget: 

a. Fra KB9 er indkommet et forslag om opsætning af gadespejl på lygtepæl mellem 
KB5 og KB7. 

b. Fra KV117 er indkommet forslag: Henset til sammenlægningen af TDC med 
datterselskabet YouSee, som er foreningens tv-signalleverandør allerede har 
medført henvendelse til undertegnede med tilbud om levering af bedre 
internetforbindelse end den TDC indtil nu har kunnet levere gennem 
telefonfastnettet på 5Mbit download og 459Kbit upload, men ved forklaring om vort 
fordelingssystem til tv-signalet beklager YouSee at så kan det ikke lade sig gøre, 
ligesom vi heller ikke vil kunne drage nytte af nye tiltag med bedre valgmuligheder 
for den enkelte. Dette begrundes i opbygningen af vort nuværende system, som 
ikke levner mulighed for separering af den enkelte modtager. 
På denne baggrund skal det foreslås, at bestyrelsen pålægges at undersøge 
muligheder og priser på fordelingssystem som åbner disse muligheder. 

A. Kenn vil indhente yderligere information fra bl.a. rådet for sikker trafik vedrørende 
den forventelige effekt af et sådant spejl, herunder hvorledes placering skal 
foretages for at opnå en øget sikkerhed, samt fra bl. a. Gladsaxe kommune 
vedrørende nødvendige ansøgninger/godkendelser i forbindelse med placering af 
gadespejl. 

B. Generalforsamlingen pålægger bestyrelsen at indhente tilbud på  opgradering af TV 
og internet forbindelse. Dette kan indbefatte opgradering af eksisterende kabelnet 
eller ved etablering af nyt distributionssystem, med mulighed for individuelt til/fra 
valg af pakker eller kanaler pr hus. 
Formanden indkalder til et møde med interesserede medlemmer af foreningen p.t. 
Henning og Jon for at definere opstart af afdækningsopgaven. 



6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
De to som var på valg blev genvalgt: Kenn (KB9), og Flemming (KB21) (valgperiode 
udløber 2018) 

7. Valg af suppleant til bestyrelsen 
Som suppleant til bestyrelsen blev valgt Jan (KB15) for et år. 

8. Valg af revisor 
Henning (KV117) blev genvalgt som revisor for et år 

9. Valg af revisorsuppleant 
Janus (KB19) blev genvalgt som revisorsuppleant for et år 

10. Eventuelt 
Under  dette punkt blev nabohjælp debatteret og folder om nabohjælp blev uddelt til 
Jesper (KV127) som er tilflyttet siden seneste generalforsamling. 

Dagorden, referat og andre relevante emner kan studeres på foreningens hjemmeside: 
http://gribben.dk/Brinken/. 
Nyt input sendes til Flemming (KB21) 

 

 

 

 

 

  __________________________  ____________________________ 

  Henning (KV117) Dirigent    Flemming (KB21) Formand 


